
Oświadczenie złożone 

przez senatora Grzegorza Peczkisa 

na 84. posiedzeniu Senatu 

w dniu 31 sierpnia 2019 r. 

Oświadczenie skierowane do sekretarza stanu w Ministerstwie Infrastruktury Rafała Webera 

Szanowny Panie Ministrze! 

W związku z problemem odmowy rejestracji pojazdu (motocykla elektrycznego) przez starostę powiato-

wego w Gliwicach zwracam się z prośbą o wskazanie sposobu rejestracji pojazdu badawczego celem prze-

prowadzenia jazd ulicznych po drogach publicznych.  

Pojazd elektryczny został skonstruowany i wykonany przez Instytut Badawczy Politechniki Śląskiej 

w ramach Międzywydziałowego Koła Naukowego. Podjęta przez starostę decyzja o odmowie rejestracji mo-

tocykla motywowana jest brakiem możliwości prawnej naniesienia numeru VIN na pojazd przez stację kon-

troli pojazdów. Możliwość rejestrowania takich pojazdów jako SAM i nanoszenia numeru VIN przez wyzna-

czoną stację kontroli pojazdów jest już według starosty nieaktualna.  

Pojazd spełnia wymogi umożliwiające jego rejestrację, poza nadaniem i naniesieniem na ramę pojazdu 

numeru VIN, do którego nanoszenia Politechnika Śląska oraz podległe jej jednostki badawcze nie mają 

uprawnień. Pojazd był już prezentowany publicznie i uczestniczył w wielu próbach terenowych na zamknię-

tych torach i niepublicznych drogach. 

Z wyrazami szacunku 

Grzegorz Peczkis 
 


